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Update werking - Schepen Tombeur 

Jobbeurs - 23 mei in Manege 

In samenwerking met Unizo, VOKA, VDAB en dit jaar ook voor de eerste maal met de ILV zuid-oost-Hageland 

(Opgericht in 2019 om bruggen te bouwen in de lokale jobmarkt) 

• 37 standen van verschillende werkgevers in de regio 

O.a. RZ Tienen, Stad en gemeenten, Blankendaele, Multiobus,… 

• Start opbouw om 10u voor de standhouders, nadien een  gemeenschappelijke lunch met 

netwerkmoment rond duaal leren 

• Tijdens het evenement zullen medewerkers van de VDAB rondlopen om werkzoekende te koppelen 

aan de aanwezige werknemer. 

Vraag raadslid Vandereyken: Waarom pas om 10u? Praktisch zeer chaotisch. Kan dit een uur vroeger? 

Schepen Tombeur:  onderzoekt of het mogelijk vroeger kan. 

Meer informatie ILV Z.O.-Hageland 

Actiepunten ILV Z.O.-Hageland 

1. Werkpunt Werkzaamheidsgraad 2% proberen verhogen 

2. Banden tussen Sociaaleconomische Sector en Normale Economische Sector versterken. 

3. Sterke loopbaanbegeleiding 

Door middel van 

• Meer inzet op taalcoaching 

• 1 op 1 talenten detectie  

• Informatie delen binnen het netwerk 

 



Jobroad traject in oktober  in analogie met traject in Vilvoorde, Gent,… een werking vergelijkbaar met een  

datingbureau voor te werkstelling.  

Digibanken rond E-inclusie om de digitale kloof te verkleinen bij werkzoekenden. In een eerste fase wordt in 

de 7 gemeentes in kaart gebracht welk materiaal nodig is. Na dien een tweede traject waar mogelijk tot  

400.000 euro vrijgemaakt kan worden voor materiaal en begeleiding op maat. Partners in dit traject zijn 

Kringwinkel, CVO volt,… 

 

Update werking - Schepen Bergé 

Evenementen programmatie zomer 2022 

Bepaalde evenement in de toelichting mogen nog niet openbaar gemaakt worden, aan de commissie leden 

wordt discretie gevraagd.  

7 juni Officiële persvoorstelling van het programma 

 

• 17 tot 27 juni – Juni Kermist 

met randanimatie en braderie. Optredens op de Veemarkt. 

• 1, 2 & 3 juli Sweet City Festival 

Inwijding van de nieuwe verlichting op de Grote Markt. Programmatie door organisatie ism stad 

Tienen – Inkom gratis 

• 8, 9 en  10 juli – HAP foodtruck festival  

niet in stadspark maar in de Viander (fout gecommuniceerd door organisatie) optreden Camille 

Dhondt 

• 16 juli – Evenement voor kinderen [nog niet openbaar] 

• 21 juli Jazz Tienen – Grote Markt  

i.s.m. jazz tienen vzw  

• 7 augustus – Tienen fietst 

Oorbeek verschillende lengtes 20 km, 40 km en 60 km 

• 27 augustus – Radio modern  

met dans, fot initiatie, DJ’s en live bands 

• Elke woensdag beiaard concert 

 

Er werd gekozen om voldoende ruimte te laren voor andere initiatieven bv. dorpsfeesten zoals Vissenaken, 

Wulmersum, Hakendover,… Kleine buurtinitiatieven en dorps activiteiten ontvangen ook een financiële 

ondersteuning indien aangevraagd. Volgend jaar zal er meer focus op deelgemeenten in de programmatie 

liggen. Dit jaar is er bewust gekozen om de Grote Markt in de kijker te zetten. 

Totale kostprijs programmatie: 95’674,50 euro 

Waaronder: 25k Juni kermis – 10k Sweet City festival – 2,5k beiaard concerten 

Overleg met ontwerpers om de beste indeling van de nieuwe Grote Markt te bepalen voor verschillende 

types evenementen. 

Raadslid Vandereyken: Vraagt presentatie te ontvangen  

 

Raadslid Vandereyken: Dorpsinitiatieven ook opnemen in de communicatie ?   

Schepen Bergé: Valt te onderzoeken maar dient overzichtelijk te blijven en van voldoende schaal 

 

Raadslid Martens: Worden er dit jaar ook buurtbubbels gepromoot? 

Schepen Bergé: Ja, hier komt het reglement eind mei voor op de gemeenteraad. 

 



Raadslid Smolders: Suikerrock 

Schepen: Opgenomen in communicatie en nog steeds ondersteund 

 

Raadslid B.Thomas: Werd dit schema besproken met de horecasector 

Schepen Bergé: Overleg met UNIZO, horeca groep, via city manager nog gepland,… eerder praktische 

aanbevelingen 

 

Raadslid Defau: Wie trekt dit vanuit de administratie? 

Schepen Bergé: Bart Bekker  

 

Uitnodiging dans optredens 

Werden per mail bezorgd en nu ook fysiek aan alle commissieleden. 

 

Varia/vragenronde:   

Raadslid B. Thomas: Een tijd gelden werd er een voorstel chiplezers voor katten op de gemeenteraad 

geplaatst. Wat is hier sindsdien mee gebeurd? 

Schepen Tombeur: De administratie medewerker rond dierenwelzijn heeft contact gehad met politie en 

waar ze het intern proces gingen screenen.  

 

 

Vergadering werd gesloten om 19u42  

 


